

Haines family,

Please join me on Monday, April 12, 2021 at 5:00 PM for Principal Chat. New time and day!

We will discuss state assessments and the return of students for the 4th quarter. The meeting link is posted on ClassDojo.

Don't forget that there will be no school on Friday, April 16th.

Virtual Parent/Teacher Conferences will be held on Wednesday, April 21st. There will be NO classes on that day, but please make sure you sign up for a time to meet with your child teachers.

More information about the state assessments will be shared very soon, but please review the letter attached.

Have a wonderful weekend and remember to mask up and wash your hands!

興氏學校的家庭們：

請於 2021 年 4 月 12 日星期一下午 5:00 與我一起參加“和校長傾談”，新的時間和日子！

我們將討論第學期的伊利諾州評估考試和學生的回校情況，會議將連接發佈在 ClassDojo 上。

別忘了，4 月 16 日（星期五）學生不用上課。

網上家長/教師會談將於 4 月 21 日（星期三）舉行。當天學生不用上課，但

請確保您報名參加與孩子老師見面的時間。

有關伊利諾州評估考試的更多信息將很快分享，請仔細閱讀隨附的信函。

祝您有個愉快的周末，並記得要戴口罩並洗手！